
Protokół XLI/2018 
z obrad sesji Rady Miejskiej w Sędziszowie 

z dnia 24 kwietnia 2018 roku 
 

Otwarcia obrad sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Adam Mysiara. 
Na podstawie listy obecności stwierdził iż obecnych jest 15 radnych – pełny skład Rady. 
Na sekretarza obrad powołał radnego Nikodema Jawor – wyraził zgodę. 
Głosowanie 
15 głosów – za 
Powitał wszystkich zebranych na obradach sesji. 
Zapytał czy są wnioski do proponowanego porządku obrad? 
Odczytał wniosek Burmistrza o wprowadzenie do porządku obrad następujących uchwał: 

1. w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie od PKP S.A. w trybie 
bezprzetargowym prawa użytkowania wieczystego nieruchomości położonej w 
Sędziszowie. 

2. w sprawie dofinansowania w formie dotacji celowej zadania  p.n. " Budowa 
pomnika Wincentego Witosa". 

3. Informacja o realizacji Programu „Karta Dużej Rodziny” 
Głosowanie 
15 głosów – za 
Wprowadzimy jako punkty 15, 16 i 17. 
Odczytał proponowany porządek uchwał wraz z wprowadzonymi zmianami: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum. 
2. Powołanie sekretarza obrad. 
3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 
5. Sprawozdanie z działalności  Burmistrza za okres od ostatniej sesji. 
6. Interpelacje i zapytania radnych. 
7. Uchwała w sprawie sezonu kąpielowego oraz wykazu kąpielisk na terenie gminy 

Sędziszów w 2018 roku. 
8. Uchwała w sprawie podziału gminy Sędziszów na stałe obwody głosowania, ustalenia 

ich numerów, granic oraz siedzib obwodowych komisji wyborczych. 
9. Uchwała w sprawie w sprawie określenia szczegółowych zasad i trybu 

przeprowadzania konsultacji społecznych z mieszkańcami gminy Sędziszów. 
10. Uchwała w sprawie projektu Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania 

ścieków. 
11. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zamianę lokalu komunalnego z zasobów 

gminy na lokal własnościowy osoby fizycznej. 
12. Uchwała w sprawie przystąpienia do realizacji projektu „Powiat Jędrzejowski 

Realizatorem Innowacyjnych i Wysokospecjalistycznych Usług Społecznych” 
współfinansowanych ze środków Europejskiego Funduszu Społecznego w ramach 
RPO Województwa Świętokrzyskiego na lata 2014 – 2020, Oś priorytetowa 
RPSW.09.00.00 Włączenie społeczne i walka z ubóstwem, Działanie RPWS.09.02.00 
Ułatwianie dostępu do wysokiej jakości usług społecznych i zdrowotnych, 
Poddziałanie RPSW.09.02.01 Rozwój wysokiej jakości usług społecznych. 

13. Uchwała w sprawie zmian w WPF na lata 2018 –  2028. 
14. Uchwała w sprawie zmian w budżecie na 2018 rok. 



15. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie od PKP S.A. w trybie 
bezprzetargowym prawa użytkowania wieczystego nieruchomości położonej w 
Sędziszowie. 

16. Uchwała w sprawie dofinansowania w formie dotacji celowej zadania  p.n. " 
Budowa pomnika Wincentego Witosa". 

17. Informacja o realizacji Programu „Karta Dużej Rodziny” 
18.  Odpowiedzi na interpelacje. 
19.  Wolne wnioski i dyskusja. 
20.  Zamknięcie obrad. 

Głosowanie 
15 głosów – za  
Ad. 4 
Pan Przewodniczący  
Zapytał czy są uwagi do protokołu z poprzedniej sesji? Nie zgłoszono uwag. 
Głosowanie 
15 głosów – za 
Ad. 5 
Pan Burmistrz 
- odczytał sprawozdanie z prac za okres międzysesyjny (materiał stanowi załącznik do 
protokołu). 
Pan Przewodniczący  
- zapytał czy są pytania do sprawozdania Burmistrza? 
Radny W. Tabor 
- czy pomoc dla rolników przy wypełnianiu wniosków o dopłaty jest odpłatna? 
Pan Burmistrz 
- pomoc jest nieodpłatna. 
Radny J. Strzelec 
- czy to będzie nowe zadanie w oświacie. 
Pan Burmistrz 
- napisaliśmy projekt i dostaliśmy dofinansowanie, nasz udział będzie w formie rzeczowej, 
np. wynajem sali, 
Pan J. Strzelec 
- żłobek dofinansowanie 20.000zł na 1 dziecko, czy prowadzony będzie przez gminę? 
Pan Burmistrz 
- oczywiście żłobek będzie prowadzony przez gminę przy naszym przedszkolu w 
Sędziszowie. Przez 2 lata będzie dofinansowanie zewnętrzne a później będziemy 
wypracowywać zasady dalszego finansowania z rodzicami i Radą. Będziemy się starać aby 
pozyskać jak najwięcej środków zewnętrznych. 
Radny J. Strzelec 
- które jednostki OSP mają dostać pieniądze? 
- działka przy MGOZ co to jest? 
Pan Burmistrz 
- w tej chwili nie odpowiem które to jednostki, 
- działka przy MGOZ o pow. 14m2 jest na niej garaż, musimy zachować pełną procedurę, jest 
ogłoszenie o przeznaczeniu zgodnie z ustawą o gospodarce nieruchomościami. 
Ad. 6 
Radny N. Jawor 



- nie wypalił żłobek w Boleścicach, będzie w Sędziszowie i dobrze jest to bardziej racjonalnie 
bo rodzice będą mieli bliżej. W Boleścicach do przedszkola chodzi 8 dzieci, co dalej z 
budynkiem szkoły? 
- Dyrektor ZDP mówił że zwrócił się o pieniądze, które zostały w ubiegłym roku nie 
wykorzystane w kwocie 39.000zł na drogę Zielonki – Piołunka, pieniądze nie wpłynęły, 
- co z działką inwestycyjną o pow. 63ha jaka inwestycja tam jest planowana. Słyszałem 
Burmistrzu, że są jeszcze potrzebne 2 działki dla toru wyciągowego. Wspominałeś 
Burmistrzu, że mógłby tam powstać zakład do produkcji płyt wiórowych, jeżeli tak to na 
pewno będą protesty. Widziałem wczoraj w telewizji protest mieszkańców Mielca gdzie jest 
taki zakład, początkowo byli zadowoleni a teraz protestują ponieważ w sąsiedztwie jest 
straszny smród. 
- na poprzedniej sesji zgłaszałem aby wyzbierać fruwające folie przy wysypisku, trzeba to 
zrobić puki zboże jest małe, 
- mieszkańcy Zielonek proszą o prace równiarką na drodze do lasu. 
Radny J. Strzelec 
- droga Nr 611/2 w Mstyczowie co się dzieje z tą drogą? Czy ludzie wyrazili zgodę? 
- Przełaj droga polna jest pogoda a tam na jednym odcinku nie ma dojazdu, 
- Białowieża mieliśmy w planach jak ma być wykonana droga, teraz mieszkańcy chcą inaczej 
ludzie nie mają dojazdu do pól, sprawę raz przeciąć i będzie spokój, 
- Białowieża na początku robi się drogi do pól szerokości 4 mb. a k/ Urbańskiego była 3m a 
jest zwężona, jeśli przyjmujemy jakieś standardy to róbmy wszędzie jednakowo, 
- droga Czepiec kierunek las piękna ale za krótka, miał Pan pieniądze i mógł zrobić całą, wie 
Pan jakie tam są ubytki. 
Radny R. Dębicki 
- prośba o regulację drogi Leśna – kolonia – w kierunku Zielonek, powstało kilka nowych 
domów nie ma tam ograniczenia prędkości, konieczna jest budowa chodnika, 
- czy zostały zebrane informacje o pustostanach i czy wysłano pismo do właścicieli posesji 
przy ul. Kwiatowej o jej posprzątanie i zabezpieczenie aby uniemożliwić tam spotkania 
młodzieży? 
- prośba aby jak najszybciej wyciąć odrastające krzaki na Skarpie przed blokami. 
Pan M. Żelezik 
- w Czekaju k/ Włodarczyka jest duży przechył drogi, jest to na zakręcie pobocze 
niewłaściwe, zdarzają się kolizje drogowe, 
- Czekaj ludzie mówią o odcinku od asfaltu dalej w kamieniu ale jest odcinek cały w błocie, 
gdyby była ziemia czy gruz proszą aby dać na tą drogę, 
- Szałas mieszkańcy proszą o rozważenie możliwości zamontowania lustra na zjeździe z drogi 
powiatowej do Szałasu, 
- co dalej w sprawie odwodnienia w Swaryszowie tam brakuje 150m rowu? 
- zakręt w Marianowie jest za wąsko ludzie proszą o poszerzenie, czy to będzie możliwe w 
tym roku? 
- zakrzaczenia są w każdym sołectwie Krzelów, Marianów, k/ wysypiska. 
Radny W. Tabor 
- po raz kolejny zwracam się o drogę Palko – Jedlina dojazd do pól, na odcinku 20m 
nieprzejezdna, 4 gospodarzy nie może dojechać, 
- prośba o dokończenie przepustu w lesie chłopskim, doziarnić, 
- doziarnić drogę w kierunku p. Lipski od zakończenia nakładki bitumicznej, 
- Gniewięcin k/świetlicy skrzyżowanie duży ubytek prośba o uzupełnienie, to samo pobocze 
od gościńca do świetlicy, 
- od Oczkowicza do mostku ok. 11m, 



- Stara Piła droga szerokości 3m przy samym ogrodzeniu brak pobocza, rozważyć jak 
rozwiązać ten problem aby kierowcy zwolnili prędkość bo tam doszło do kolizji, nie wiem 
czy uznać jako strefę zamieszkania i ograniczenie do 20km/godz. 
- prośba o prace równiarką od p. Majchrowskiego do góry, bo nie można dojechać do pól. 
Radny J. Wiencek 
- po weekendzie znów nasilił się wandalizm, wywrócone kosze, urwana rura, połamane 
drzewka, proponuję wstawić tablicę „teren monitorowany”, 
- na ul. 1000-lecia poprawić znak i przejrzeć  znaki kierunkowe z nazwami ulic, 
- na Skarpie przy bloku nr 11 od strony przedszkola duża dziura, uzupełnić, to samo koło 
bloku Nr 7 gdzie przebiega kanał ciepłowniczy. 
Radny Z. Adamski 
- kiedy będzie zrobiony przejazd PKP? 
- oświetlenie na Sportowej jest po 1 lampie i jest ciemno, wcześniej na wieży było po 3lampy 
i było widno,  
- czy rozmawialiście z Powiatem kiedy będzie poszerzenie ul. Polnej, kiedy chodnik na 
Jędrzejowskiej i Polnej, 
- prośba o dodatkową lampę na krzyżówce ul. Marianowskiej z ul. Polną, 
- słup w chodniku koło kościoła, czy były rozmowy aby go przesunąć, 
- na placu zabaw w Rynku zniszczona brama proszę wymienić, 
- topola na ul. Gniewięcińskiej mieszkańcy zwracają się o wycinkę, może udałoby się 
dogadać z właścicielem, 
- ponawiam o 2 lustra na ul. Jędrzejowskiej proszę aby spotkała się Komisja Drogownictwa i  
sprawdziła jaki tam jest problem, 
- konieczna praca równiarki na polnej drodze. 
Radny Z. Gładki 
- prośba o remont drogi w kierunku posesji p. Molenda odcinek 200m, mieszkaniec jest po 
operacji często przyjeżdża pogotowie, potrzebny szybki remont, 
- droga za Kucakowem za asfaltem doziarnić odcinek 100m, ziemia wynoszona na asfalt, 
- prośba o utwardzenie skrótu w Pawłowicach do szkoły aby dzieci nie chodziły jezdnią, 
- podziękował za wycinkę na stawach, teraz jest dobra widoczność, może należałoby teraz 
spryskać jakimś środkiem aby szybko nie odrastały. 
Radny Z. Konieczny 
- temat dotyczy pomiaru drogi w kierunku łąk Podsadek – Jeżów, kilka razy była tam 
równiarka ale Pani nie wyraziła zgody na prace ze względu na sporną granicę, kto poniesie 
koszty za pomiary geodezyjne? 
- Podsadek górny wybudowano drogę ale asfalt jest tylko na połowie, druga część 
przenoszona, miał być asfalt na całości ale nie ma, czy będzie w br. czy nie? 
Wiceprzewodnicząca B. Wójcik 
- Panie Burmistrzu w imieniu mieszkańców proszę o pomoc w zwalczaniu gryzoni na Sadach, 
deratyzacja w blokach była, a problem coraz większy bo szczury są na placu zabaw i wchodzą 
do bloków. 
Radna A. Konieczna 
- czy Energetyka odpowiedziała w sprawie drewnianych słupów w Krzcięcicach? 
- potrzebny kamień na drogę Wojciechowice – Deszno od szkółki w górę, 
- kamień na drogę Krzcięcice do cmentarza k/ Muszyńskiej jest w lewo, to ten łuk w prawo. 
Radny J. Strzelec 
- proszę o pracę koparki i zepchnięcie śmietniska do kamieńca w Przełaju. 
Radny R. Dębicki 
- prośba o kamień na drogę Majowa w bok, tą którą przejęliśmy. 
Radny Z. Adamski 



- usunąć korzeń z chodnika k/kościoła w Rynku. 
Pan Przewodniczący 
- czy jest możliwe żeby Telekomunikacja zajęła się swoimi starymi słupami i zwisającymi 
kablami bo nic się w tej sprawie nie dzieje. 
Radny N. Jawor  
- została zbita szyba w wiacie przystankowej k/mostu. 
Ad. 7 
Pan Przewodniczący 
- odczytał projekt uchwały  w sprawie sezonu kąpielowego oraz wykazu kąpielisk na terenie 
gminy Sędziszów w 2018 roku. 
Głosowanie 
14 głosów – za                uchwała Nr XLI/287/2018 
Ad. 8 
Pan Przewodniczący 
- odczytał uchwałę w sprawie podziału gminy Sędziszów na stałe obwody głosowania, 
ustalenia ich numerów, granic oraz siedzib obwodowych komisji wyborczych. 
Pani Sekretarz 
- uchwałę musimy podjąć w związku z wejściem w życie nowego prawa wyborczego, Rada 
ma obowiązek podjąć tą uchwałę pomimo że u nas nic się nie zmienia. Stan jaki jest u nas nie 
ulega zmianie, głosowania  są w tych samych miejscach. 
Głosowanie 
15 głosów – za                   uchwała Nr XLI/288/2018 
Ad. 9 
Pan Przewodniczący 
- odczytał uchwałę  w sprawie określenia szczegółowych zasad i trybu przeprowadzania 
konsultacji społecznych z mieszkańcami gminy Sędziszów. 
Głosowanie  
15 głosów –za                         uchwała Nr XLI/289/2018 
Pani Sekretarz 
- konsultacje społeczne wynikają z ustawy o samorządzie gminnym, teraz musimy 
przeprowadzić w temacie ilości zezwoleń na alkohol. Jeśli chodzi o koszty to np. zebranie 
wiejskie to zużycie światła , druk ulotek, formularze i ankiety. 
Ad. 10 
Pan Przewodniczący 
- odczytał uchwałę w sprawie projektu Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania 
ścieków. 
Głosowanie  
15 głosów – za                                   uchwała Nr XLI/290/2018 
Ad. 11 

Pan Przewodniczący 
- odczytał uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na zamianę lokalu komunalnego z zasobów 
gminy na lokal własnościowy osoby fizycznej. 
Głosowanie 
15 głosów – za                                  uchwała Nr XLI/291/2018 
Ad. 12 
Pan Przewodniczący 
- odczytał uchwałę w sprawie przystąpienia do realizacji projektu „Powiat Jędrzejowski 
Realizatorem Innowacyjnych i Wysokospecjalistycznych Usług Społecznych” 
współfinansowanych ze środków Europejskiego Funduszu Społecznego w ramach RPO 
Województwa Świętokrzyskiego na lata 2014 – 2020, Oś priorytetowa RPSW.09.00.00 



Włączenie społeczne i walka z ubóstwem, Działanie RPWS.09.02.00 Ułatwianie dostępu do 
wysokiej jakości usług społecznych i zdrowotnych, Poddziałanie RPSW.09.02.01 Rozwój 
wysokiej jakości usług społecznych. 
Głosowanie 
15 głosów – za                              uchwała Nr XLI/292/2018 
Ad. 13 
Pani Skarbnik 
- odczytała uchwałę w sprawie zmian w WPF na lata 2018 –  2028. 
Głosowanie 
15 głosów – za                                     uchwała Nr XLI/293/2018 
Ad. 14 

Pani Skarbnik 
- odczytała uchwałę w sprawie zmian w budżecie na 2018 rok. 
Pojawiły się nowe sprawy po Komisjach i musimy nanieść poprawki: 
 - MGOPS – są zwroty niesłusznie pobranych świadczeń np. zmarł podopieczny i mamy 
zwrot za część miesiąca i musimy zwrócić do Wojewody ale z naszego budżetu 19tys. 
- wydział BRI – likwidacja zadania inwestycyjnego przebudowa drogi wewnętrznej w bok od 
ul. Rajskiej i przeniesienie na zadanie droga wewnętrzna ul. Orzechowa – zał. o inwestycjach 
rocznych. 
Radny J. Strzelec 
- czy musimy głosować zmianę z jednego zadania na drugie? W Białowieży droga została 
zmieniona i nic nie mówimy. 
Pan Burmistrz 
- tutaj jest zmiana zadania, a w Białowieży zadanie zostaje zmieniła się technologia wg 
życzenia mieszkańców. 
Odczytał pismo z Parafii Rynek, Proboszcz wyraził zgodę na użytkowanie działki dla potrzeb 
mieszkańców, jest to parking w kamieniu prosi o pomoc w wyasfaltowaniu, deklaruje pokryć 
60% kosztów. Naczelnik Kot pojechał zrobić pomiary ogółem koszt ok. 20tys, jest okazja bo 
firma robi drogi. Gdy odjadą trzeba wołać inną firmę i koszty będą wyższe. Jeśli Rada się 
zgodzi to i tak musimy zastosować procedurę przetargową. Bardzo proszę o wyrażenie zgody, 
proponuję z bieżącego utrzymania gdzie zwiększymy środki jako wydatek nie majątkowy 
tylko bieżący nazwiemy remont parkingu systemem klinowania. Proponuję podzielić koszty 
50% X 50%. 
Pan Przewodniczący 
- dobrze byłoby abyśmy to zrobili, zapytał kto jest za propozycją Burmistrza 50 x 50 
Głosowanie 
14 głosów – za 
Głosowanie uchwały w sprawie zmian w budżecie 
14 głosów – za                                  uchwała XLI/294/2018 
Ad. 15 
Pan Przewodniczący 
- odczytał uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie od PKP S.A. w trybie 
bezprzetargowym prawa użytkowania wieczystego nieruchomości położonej w Sędziszowie. 
Głosowanie 
14 głosów – za                             uchwała Nr XLI/295/2018 
Ad. 16 
Pan Przewodniczący 
- odczytał uchwałę w sprawie dofinansowania w formie dotacji celowej zadania  p.n. " 
Budowa pomnika Wincentego Witosa". 
Głosowanie  



14 głosów – za                                uchwała Nr XLI/296/2018 
Ad. 17 
Informacja o realizacji Programu „Karta Dużej Rodziny” 
Ad. 18 
Pan Burmistrz 
- udzielił odpowiedzi na interpelacje dla radnych: 
Radny N. Jawor – dopóki w Boleścicach będzie szkoła to na pewno żłobka nie można zrobić 
bo musi być coś jednolitego. Na dziś od 1 września  w Boleścicach będzie przedszkole i kl 0 
rozwiązanie takie zapewnia trwałość edukacyjnej roli budynku. Nie tak jak słychać że jest 
zamiar aby nie było Pawłowic i Boleścic bo są właściciele, zapewniam że zarówno 
Pawłowice chciałbym aby się rozwijały i jeśli udałoby się pozyskać środki zewnętrzne z 
możliwością nawet dobudowania małej salki gimnastycznej a w Boleścicach umieszczając 
tam zerówkę nie psuje nam to 500tys abyśmy nie wydawali niepotrzebnie. Nauczyciel 
pojedzie bo w kl 0 uczy jeden, budynek będzie wykorzystany, finanse publiczne 
zabezpieczone i wszyscy powinni być zadowoleni, 
- środki na drogę Zielonki – Piołunka, w maju będę wnosił do Rady aby jeszcze 20tys. 
dołożyć, tam było 39tys. niewykorzystanych, była partycypacja 1/3 – 2/3, my dołożymy 
20tys. a oni niech resztę dołożą. 
Radny N. Jawor 
- przecież zostało 39.000zł a tylko 11.000zł Powiat wykorzystał. Dyrektor ZDP nie dostał od 
Burmistrza odpowiedzi, przyznajmy to co się zostało, powinniśmy dać te 39.000zł chyba że 
na co innego poszły. 
Pan Burmistrz 
- tych pieniędzy nie ma weszły w ogólne rozliczenie. Zmieniamy sposób dokładania do dróg 
powiatowych teraz my 1/3 a oni 2/3. Uważam że mamy na tyle swoich zadań, do dróg nie 
powinniśmy dokładać, do chodników tak. My się z niczego nie wycofujemy, ale pozwól mi 
dbać o finanse naszej gminy. Będzie potrzeba to dołożymy te 39.000zł ale nie więcej. 
- jeśli chodzi o działkę inwestycyjną 63ha, jeszcze nic się nie dzieje, nie wiemy jaki inwestor 
przyjdzie. Rozmawiałem z firmą, która ewentualnie mogłaby uruchomić zakład ale do 
logistyki bez produkcji. W Mielcu nie wiem czemu protestują, jest to jeden z 
najnowocześniejszych zakładów na świecie, jego wartość to 400mln. pracuje tam 12 tysięcy 
ludzi jest to jakaś wartość. 
Radny N. Jawor 
- Burmistrzu broń Cię Boże przed takim zakładem, pamiętasz co było z firmą p. 
Ostrowskiego ile było protestów i co z tego wyszło. To samo z kurnikami tak śmierdzi że tam 
się nie da żyć, i następny w tamtą stronę, puki żyję nie pozwolimy żeby taki zakład powstał.  
Pan Burmistrz 
- gdybym chciał jako gospodarz tak podchodzić to żaden zakład by nie powstał. Zadaniem 
gminy jest  powodowanie aby dla ludzi nie było ponadnormatywnej uciążliwości, nie ma 
jakiejkolwiek produkcji żeby jakiejś uciążliwości nie było ale wartością jest praca dla ludzi a 
dla nas podatki. Na razie nic się nie zadziało, to że powstaje terminal to tyle lat trzeba było się 
starać i promować żeby ktoś zechciał przyjść. Były firmy niemieckie, holenderskie, firma 
rosyjska ale w 2009 roku przyszedł kryzys europejski i trzeba było wszystko zaczynać od 
nowa. Jako Sędziszów nie mamy głównej trasy oprócz LHS i PKP, jesteśmy między 3 
województwami, nie ma u nas dobrej logistyki. Trzeba wspierać inne zakłady które są aby się 
rozwijały jak SEFAKO. Trzeba kolejnych lat nim ktoś się zainteresuje, gleba jest dobrze 
uprawiana przez właściciela tych 63ha jest on gotowy na różne rozwiązania.  
Radny N. Jawor 
- też mnie namawiano żebym protestował przeciw Gaspolowi, powiedziałem że nie będziemy 
przeciw wszystkiemu protestować. Na produkcję płyt wiórowych nie zgodzimy się. 



Pan Burmistrz 
- nie róbmy z sesji zamieszania, nie twórzmy wizji czegoś czego nie ma. O zakładzie 
produkcyjnym nie było mowy, ewentualnie o składowaniu gotowych wyrobów, 
- zwróciliśmy się do dzierżawcy wysypiska o uporządkowanie terenu, 
- drogę poprawimy jak będzie równiarka na naszym terenie. 
Radny J. Strzelec – działka 611/2 uzgodniono z dzierżawcami przyległych do drogi działek że  
na spornym odcinku nie będzie prowadził  upraw rolnych, 
- może na tą drogę polną przywieziemy kamień z Gaspol, 
- mieszkańcy Białowieży chcą zmiany zakresu prac rezygnują z asfaltu a chcą w kamieniu, 
- początek Białowieży było 4m a k/Urbańskiego 3m i tyle zrobiono, nie wiem skąd problem, 
- ubytki w łączniku w kierunku Żarnowca zrobimy masą na gorąco. 
Radny R. Dębicki – zebrano informacje o pustostanach, właściciele posesji przy Kwiatowej 8 
nie żyją, brak spadkobierców. Wystąpiliśmy do Policji o częstsze patrole tego rejonu, 
- 18 kwietnia wystąpiliśmy do Starostwa o zabezpieczenie młyna, 
- wycinka na Skarpie, podzielone zostało na różnych właścicieli. Wystąpiliśmy na piśmie o 
uporządkowanie i wycinkę albo my zrobimy a oni pokryją koszty. 
Radny R. Dębicki 
- mi nie chodzi o teren przy przepompowni i blokach 11, 12 ale niżej  o te drobne odrosty bo 
za chwilę będą duże. 
Pan Burmistrz 
- na prywatne tereny nie wchodzimy, najpierw wystąpimy do właściciela o uporządkowanie. 
c. d. odpowiedzi: 
Radny M. Żelezik – o drogę na Czekaju występowaliśmy już wiele razy, 
- kamień na drogę od Wojciechowa w kierunku rzeki, musi poczekać w tym roku nie będzie, 
- lustro w Szałasie będą rozmowy z ZDP, 
- w sprawie odwodnienia przesłaliśmy do Powiatu nasze propozycje, odwodnienia w 
Białowieży, Mstyczowie, Klimontowie i Swaryszów z prośbą żeby to w tym roku zrobić. 
- poszerzenie drogi w Marianowie będzie wykonane w asfalcie. 
Radny W. Tabor 
- droga od Palko kierunek jedliny trzeba będzie coś dać, 
- przy przepuście w lesie chłopskim wykonawca czekał aż opadnie woda i będzie doziarnione, 
- doziarnienie będziemy zaczynać od miejsc gdzie jest największy ruch, 
- pobocze od gościńca do świetlicy utwardzimy, 
- Stara Piła część mieszkańców jest przeciwna zamontowaniu progu zwalniającego. 
Radny W. Tabor 
- po ostatniej kolizji zgadzają się. 
Pan Burmistrz 
Radny J. Wiencek - zamontujemy znak teren monitorowany i kamerę, 
- ZUK będzie poprawiał wszystkie znaki. 
Radny Z. Adamski – przejazd będzie robiony w 2019 roku jak mają w planie, 
- oświetlenie Sportowej, brak zgody na realizację projektu, wystąpiliśmy o przeprojektowanie 
w trakcie realizacji będziemy obejmować odcinek od PSP do działki Pani Krawiec, 
- zgłosimy że lampy na wieży nie świecą, 
- trudno powiedzieć kiedy Powiat rozpocznie robić chodniki, 
- wniosek o dodatkową lampę oczekuje na realizację, 
- PGE nie przewiduje przesunięcia słupa k/kościoła, 
- zastoisko wody zgłosimy do ZDP, 
- brama na placu zabaw, trzeba przeanalizować bo nie mamy w budżecie pieniędzy, jeśli mały 
koszt to naprawimy, 



- topola przy Gniewięcińskiej, 22 kwietnia otrzymałem od właściciela pismo że jest 
podcinana a na wycinkę nie wyraża zgody, 
- Komisja Ruchu Drogowego 2 razy negatywnie zaopiniowała wniosek o lustra na 
Jędrzejowskiej. 
Radny Z. Gładki – remont drogi od Łaty do Molendy będzie jako priorytet, 
- poprosimy o doziarnienie. 
Radny Z. Konieczny – pomiar drogi między Podsadkiem a Jeżowem, będziemy się starali 
egzekwować tam gdzie będą pomiary, zainteresowany będzie partycypował w kosztach, tak 
jak mówi ustawa. 
- w tym roku w wielu miejscach musieliśmy zejść z robót bo ludzie nie wyrażali zgody, 
- Podsadek górny zamiana w ramach nakładki bitumicznej na korytowanie i utwardzenie. Jeśli 
na drogę wewnętrzną to co teraz robimy jako podstawowy remont, tylko będziemy stosować 
pełną procedurę inwestycyjną to ile my zrobimy. 
Wiceprzewodnicząca B. Wójcik – kolejny raz wyłożyliśmy trutki na szczury w osłonach 
śmietnikowych 24 marca, musimy jeszcze wystąpić do okolicznych sklepów i Wspólnot, 
SPEC żeby kompleksowo to zrobić. 
Wiceprzewodnicząca B. Wójcik 
- to nic nie da my wiemy skąd idą szczury, następnym razem nie będziemy zabijać, jak będzie 
na klatce złapiemy i przyniesiemy do Urzędu, nie wiem czy będzie przyjemnie. 
Pan Burmistrz 
- ja wiem że to jest nieprzyjemne ale trzeba sprawdzić gdzie żerują i we wszystkich miejscach 
równocześnie rozłożyć trutkę. 
Radny J. Jaworski 
- pracuję z tamtej strony torów wcześniej szczury były, teraz nie ma, na osiedlu też nie 
widziałem. Na placu zabaw dzieci zostawiają jedzenie to mogą przychodzić. 
Pan Burmistrz 
Radna A. Konieczna – PGE stwierdziło że 2 słupy wzdłuż drogi do cmentarza nie są 
planowane do wymiany, 
- kamień na drogi, jak zaczniemy procedurę in haus będziemy zlecać do ZUK, 
Radny J. Strzelec – śmieci zepchniemy w ramach likwidacji dzikich wysypisk. 
Radny R. Dębicki – ulicę Majową wykorytujemy aby za bardzo jej nie podnosić. 
Pan Przewodniczący – wystąpimy do Telekomunikacji o przegląd sieci telefonicznej w 
gminie, 
Radny N. Jawor - sprawdzimy wszystkie przystanki na terenie gminy naprawimy i 
uzupełnimy, 
Wiceprzewodniczący D. Juszczyk – dziura w jezdni do Tartaku i zjazd z oczyszczalni do 
naprawy, 
Radny R. Dębicki – chodnik przy powiatowej to też w przyszłości, w tym roku robią w 7 
miejscach, tam też jest niezbędny ale na razie przesuniemy znak „teren zabudowany”. 
Ad. 19 
Pan Przewodniczący 
- wpłynęła skarga od radnych  Wójcik i Dębicki na działalność Dyrektora SCK, odczytał 
treść. Następnie skierował do rozpatrzenia do Komisji Rewizyjnej. 
Radny Z. Adamski 
- jeśli będzie u nas Komisja Ruchu Drogowego prośba aby radni uczestniczyli w spotkaniu. 
Gdybym nie był przy Komisji i nie pokazał jak to wygląda z punktu mieszkańca a nie 
przejeżdżającego to pasów przy pasażu nie byłoby. Policjant wtedy powiedział że nie 
powinno być mandatów za przejście. Proszę na przyszłość informować zgłaszającego gdy 
będzie Komisja. 
Radny W. Tabor 



- droga na PALKO ładnie zrobiona a TIRY znów parkują. 
Dyrektor OSiR 
- poprosił  o usunięcie pojemników na odzież przy Bazie TKR, pojemnik odrapany obok 
pełno worków, wygląda okropnie, tworzy negatywny wizerunek Bazy. 
Pan Zdzisław Olszewski 
- mieszkam na os. Drewnianym, w dzień targowy wjazd do bloku Nr 10 jest zastawiony, nie 
ma możliwości wyjechać w godzinach od 600 - 1300. 
Sołtys M. Bocheński 
- problemowa droga – w dniu 22 kwietnia otrzymałem pismo od Burmistrza (odczytał treść 
pisma), dziękujemy za zmianę ale do końca nie jesteśmy zadowoleni z wykonania, mamy 
konflikt z urzędnikiem z Panią M. Flak. Panie Burmistrzu my tylko chcemy drogę o 
szerokości 4m. W 2016 roku podpisała zgodę na przebieg granicy a przy wykonaniu zmieniła 
decyzję, 2,5m nie załatwia sprawy bo nie przejedziemy dużym sprzętem. Ogrodzenie o 
którym mówi stało na działce gminnej, nie ma przeszkód aby je przeniosła i będzie droga o 
szer. 4m. uważam, że nie podjął Pan żadnego działania ani nie dał pisma do p. Flak o 
przesunięcie ogrodzenia. Jest urzędnikiem niech da przykład, takie działanie jest na szkodę 
sołectwa. Po wydane 2000zł na geodetę, proszę o konkretne działania a nie mówienie że 
wejdzie się później. To co mówi p. Flak że ogrodzenie stało 40 lat ale było na gruncie gminy. 
Teraz to zostały resztki z ogrodzenia. Nie ma podstawy prawnej żeby nie mogła odstąpić i 
przesunąć ogrodzenie. Chcemy pas drogowy 4m w tym roku nie chcemy mniej. Wiem, że dla 
Pana jest to niezręczna sytuacja bo stroną konfliktu jest p. Flak i jest urzędnikiem. 
Pan Burmistrz 
- teoretycznie p. Bocheński ma rację, w praktyce jest trochę inaczej z tego co wiem była 
zgoda że poszerzenie będzie do ogrodzenia. Nie jest istotne czy ktoś jest pracownikiem czy 
nie. Potrzeba czasu być może rozmowami da się rozwiązać problem i dojść do kompromisu. 
Dobrze że z niektórych sytuacji u Ciebie Sołtysie wycofaliśmy się. Może ta Pani  i po 
przemyśleniu zdecyduje się sama przełożyć tylko nie na rozkaz, dajmy czas nie tędy droga, 
inna grupa ma inne opinie. Na razie jest prawie 3m. dajmy sobie trochę czasu. Nie boję się 
trudnych decyzji nawet swoim kosztem, nie kieruję się chęcią panowania nad ludźmi ale 
służenia ludziom. 
Radny J. Wiencek 
- proszę wystosować pisma do Fundacji i Stowarzyszeń aby te pojemniki na odzież opróżniali 
i zadbali o ich estetykę. 
Radny M. Żelezik 
- droga w Białowieży wytyczona 4m a Pan zlecił zrobić 2,5m. uważam że p. Flak jest kobietą 
rozsądną, nie rozumiem dlaczego cofnęła decyzję. Proszę w trybie pilnym porozmawiać, tą 
drogę wieś kupiła od p. Syguły i p. Stelmasińskiego.  
Radny W. Tabor 
- przy drodze powiatowej pełno worków ze śmieciami, prośba o uprzątnięcie. 
Pan Burmistrz 
- prosiłem aby rozmawiać, wcześniej organizowaliśmy święto ziemi i sprzątaliśmy. Żeby 
zebrać tą ilość na terenie gminy to coś niesamowitego, może uda się zorganizować takie 
sprzątanie jeśli będą możliwości prawne. 
Radny R. Dębicki 
- w temacie handlu na os. Drewnianym, handlowanie pod oknami nie jest dobre. Prowadziłem 
rozmowy z mieszkańcami, sprawa nie jest czarno – biała, część jest zbulwersowana a część 
nie widzi problemu. 
Zwracam się do Rady Miejskiej o przeprowadzenie konsultacji społecznych w tej sprawie i 
będzie czarno na białym. 
Pan Burmistrz 



- nie mamy innego miejsca na przeniesienie, jeśli zadamy pytanie czy chcecie mieć spokój to 
90% powie tak. Za chwilę w ramach rewitalizacji będziemy różne rzeczy tam robić, pieniędzy 
z tego targu potrzebujemy jest to ok. 150tys. plus opłata rezerwacyjna. Wiem że w sobotę jest 
to uciążliwe. Podjeżdżałem tam ale nie zawsze jest taki ruch. Prosiłbym aby bardziej 
spokojnie podejść do tematu żeby nie wylać dziecka z kąpielą. Tereny przy DINO jeśli po 20 
latach nie będzie dalej płacony podatek przeprowadzimy uwłaszczenie. Może na razie 
wyrównamy ten teren aby można było samochody stawiać. 
Radny R. Dębicki 
- nie ma potrzeby zadawania takiego pytanie bo ono sugerowałoby odpowiedź, większym 
problemem jest usystematyzowanie stoisk i aby odbywało się to w sposób bardziej 
kontrolowany, mieszkańcy skarżą się na zachowanie, wjazdów nie powinni zastawiać. Nikt 
nie chce całkowitej likwidacji bo mieszkańcy też robią tam zakupy ale musi to być bardziej 
usystematyzowane. Wypracujmy pytanie do konsultacji. 
Pan Burmistrz 
- ta propozycja jest dobra abyśmy bardziej monitorowali sytuację. 
Radna A. Konieczna 
- po zimie ten targ ożywa, staramy się aby dojazdy były zachowane. 
Pan R. Dębicki 
- myślę że takim mechanizmem ugodowym w tej sprawie byłoby to o co  mieszkańcy 
Drewnianego proszą czyli ogrodzenie tego mini placu zabaw, byłby to ukłon w ich stronę. 
Proszę wystąpić do Policji aby częściej przejeżdżali. 
Radny Z. Adamski 
- mamy kamerę to przestawiać ją w miejsca gdzie najbardziej śmiecą, 
- odsłonić lamy z gałęzi drzew. 
Pan Burmistrz 
- staramy się to robić dyskretnie, a mimo to gdzie jest kamera nic się nie dzieje. 
Ad. 20 
Przewodniczący zamknął obrady XLI sesji Rady Miejskiej w Sędziszowie. 
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